
De mai bine de 10 ani în Teleorman locurile de muncă s-au diminuat
considerabil, dat fiind faptul că cele câteva sectoare ale industriei şi-au restrâns
activitatea.

(continuare în pagina 4)

S i t u a ţ i e f ă r ă
precedent în Consiliul
Local Alexandria. Un
consilier a fost invalidat,
iar pedeliştii au părăsit
sala, iar acum ameninţă
cu plângeri penale.

Războiul dintre putere
şi opoziţie în cadrul
C o n s i l i u l u i L o c a l
Alexandria este departe
de a se termina. În loc să
încerce să schimbe în
b i n e v i e ţ i l e
alexăndrenilor, consilierii
alexăndreni se ceartă pe
funcţii şi idei politice.

Ultimul episod al
războiului ”putere vs

opoziţie” s-a produs în ultima şedinţă din data de 30 ianuarie.
Nimic nu prevestea ceea ce urma să se întâmple spre finalul şedinţei. Ca

urmare a demisiei consilierului PDL, Florenţiu Tănase, conducerea partidului a
dorit completarea locul vacant cu Laurenţiu Florea, fost director al Clubului
Şcolar Teleorman.

(continuare în pagina 3)

Consiliul Judeţean Teleorman s-a întrunit joi, seara, în
şedinţă de lucru, pe ordinea de zi aflându-se spre
dezbatere şi aprobarea celor 32 de consilieri numai puţin
de 20 de proiecte de hotărâri. Aşa cum era şi firesc,

aflându-ne la început de an, a fost luat în discuţie şi
aprobat bugetul propriu de venituri şi cheltuieli al judeţului
Teleorman pe anul 2014, precum şi estimările pentru anii
2015-2017, aşa cum prevede legea.

Prin câteva hotărâri adoptate de către consilierii
judeţeni au fost aprobate sumele de bani pe care
Consiliul Judeţean trebuie să le achite în acest an sub
formă de cotizaţie organismelor şi asociaţiilor din care

face parte. Astfel, pentru Uniunea Naţională a Consiliilor
Judeţene din România, Consiliul Judeţean Teleorman va
plăti în acest an o cotizaţie de 63.217,94 lei. La bugetul
Asociaţiei “Euro Teleorman”, contribuţia sub formă de

cotizaţie stabilită pentru judeţul nostru, ce va fi achitată
prin Consiliul Judeţean, este de 50.000 lei/lună.
Susţinerea financiară din partea Consiliului Judeţean
pentru Asociaţia Club Sportiv Baschet Teleorman, din
Alexandria, a fost stabilită la un cuantum de 300.000 lei
pentru anul 2014.

(continuare în pagina 3)

Ziarul tuturor teleorm nenilor care au ceva de spusă

Un ziar care nu tace, nu minte, nu iartă şi spune lucrurilor pe nume

Anul VII , serie nouă, 1 9, Sâmbătă Febru 201 , preţ 75I nr. 87 1 arie 4 0, lei

( ) 1 EUR
lei4.4978

€ ( ) 1 USD
lei3.3221

$ 1 XAU
lei133.1168

( ) 1 GBP
lei5.4671

Ł

E-mail: @email.comziarulmara www.ziarulmara.ro

(Gramul
de aur)

4

2

Teleormanul, un judeţ sărac şi
bolnav, în acelaşi timp

La Alexandria
Second-handurile,
ţinta bişniţarilor

de ocazie

Inspectorii ITM,
pe urmele

angajatorilor care
nu respectă măsurile

de protecţie a
angajaţilor pe
vreme rea

Bugetul judeţului Teleorman a
fost aprobat, aşa că primele sume de bani

pleacă deja spre beneficiari

Se ascute lupta din
Consiliul Local Alexandria
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Consumul de combustibil,
fiabilitatea şi costurile cu
întreţinerea sunt primele trei
criterii de care ţin cont românii
când cumpără un autoturism,
dar în următorii ani accentul
se va muta pe aspecte care
vizează bugetul pe termen

lung alocat utilizării maşinii,
potrivit Daedalus Millward
Brown.

Astfel, 77% dintre cei
intervievaţi au ales consumul

d e c o m b u s t i b i l , 6 0 %
fiabilitatea şi 59% costurile cu
întreţinerea.

La distanţă relativ mare se
a f l ă s i g u r a n ţ a
autoturismului/testele NCAP
(28%), ia r pe locur i le
următoare în topul criteriilor

se află aspectul exterior
(18%) şi cel interior (12%).

Mărimea portbagajului
este unul dintre primele trei
criterii pentru 11% dintre

respondenţi, cu un procent în
plus faţă de cei 10% care se
uită la păstrarea valorii în timp
a autoturismului (deprecierea
auto) atunci când cumpăra o
maşină.

Nivelul de poluare (8%),
deşi are valori relativ modeste
în criteriile principale de
alegere, este totuşi mai
important decât culoarea
maşinii (4%), demarajul (3%)
ş i a t r i b u t u l “ m a ş i n ă
mare/impunătoare” (2%).

P r i n c o mp ar a ţ i e c u
femeile, bărbaţii aleg într-o
m a i m a r e m ă s u r a u n
autoturism după fiabilitate
(62% bărbaţ i i vs. 54%
femeile), aspect exterior (19%
vs. 13%) şi aspect interior
(14% vs. 8%).

La rândul lor, femeile sunt
mai interesate decât bărbaţii
de consumul de combustibil
(81% femei le vs. 76%
bărbaţii) şi de nivelul de
siguranţă al autoturismului
(36% vs 27%).

SC MARA PROD COM SRL angajează
contabil cu experienţă.
Relaţii la telefon 0767.149.304.

COMPLEX TURISTIC MARA
RESTAURANT RIVIERA

ANGAJEAZĂ OSPĂTARI
ŢII LA TELEFON: 0723.148.613

SAU LA SEDIUL COMPLEXULUI
(ZONA )

ŞI PICOLI
RELA

ŞTRAND PECO

Pe vreme cu temperaturi extreme,
angajatorii ar trebui să asigure măsuri
minimale pentru menţinerea stării de sănătate
în cazul angajaţilor care îşi desfăşoară
activitatea în aer liber.

În caz contrar, dacă aceştia sunt depistaţi
de către inspectorii I.T.M. că nu îndeplinesc
aceste norme, riscă amenzi cuprinse între
15.000 lei şi 25.000 lei.

Măsurile sunt impuse în conformitate cu
dispoziţiile OUG nr.99/2000 referitoare la
măsurile ce pot fi aplicate în perioadele cu
temperaturi extreme.

Aceste aspecte sunt valabile atunci când
temperaturile aerului scad sub -20 grade sau,
corelate cu condiţiile de vânt intens, pot fi
echivalate cu acest nivel.

În perioadele cu temperaturi extreme
angajatorii trebuie să distribuie ceai fierbinte în
cantitate de 0,5 – 1 litru/persoană/schimb; să
acorde pauze pentru refacerea capacităţii de
termoreglare, scop în care vor asigura spaţii
fixe sau mobile cu microclimat corespunzător;
dar şi echipament individual de protecţie.

În cazul în care angajatorii nu pot asigura
aceste condiţii, ei vor trebui să reducă durata

zilei de lucru; să recurgă la întreruperea
colectivă a lucrului cu asigurarea continuităţii
activităţii în locurile în care aceasta nu poate fi
întreruptă.

Măsur i l e se impun numai dacă
temperaturile extreme se menţin pe o
perioadă de cel puţin două zile consecutiv.

Iar pentru prevenirea unor îmbolnăviri
determinate de munca în condiţii de
temperaturi extreme, angajatorii trebuie să
ţină cont şi de rezultatele examenului medical
pe care angajatul l-a efectuat la angajare,
u r m ă r i n d d e p i s t a r e a p r e c o c e a
contraindicaţiilor pentru munca la temperaturi
scăzute. De asemenea angajatorul trebuie să
asigure şi primul ajutor dar şi transportul la cea
mai apropiată unitate sanitară în cazul
persoanelor afectate. Iar în alte cazuri, acesta
ar trebui să realizeze trecerea după
posibilităţi, în alte locuri de muncă sau
reducerea programului de muncă pentru
pe rs oane le cu a fec ţ i un i , c ar e au
contraindicaţii privind munca la temperaturi
extreme.

M.M.

Pe 4 drumuri judeţene sunt în continuare cu blocaje din
cauza zăpezii troienite.

În intervalul 30 ianuarie/ora 730–31 ianuarie/ora 730, starea
vremii a fost caracterizată prin vânt puternic, iar starea părţii
carosabile prin acoperire cu zăpadă spulberată sau frământată
–în cea mai mare parte– sau strat continuu pe anumite porţiuni.

Vântul în rafale, care nu a încetat în tot intervalul, a adus
zăpada de pe câmp şi a troienit-o pe calea de rulare dintre
localităţi, producând blocaje pe anumite sectoare de drum: DJ
504 (Alexandria–Cernetu), DJ 506 (Cervenia–Beiu,
F r ă s i n e t – G ă l ă t e n i , Ta l p a – S c u r t u – D r ă c e ş t i ş i
Negreşti–Tătărăştii de Jos), DJ 612 (Călugăru–Băbăiţa şi
Antoneşti–Cetatea), DJ 612A (Spitalul TBC Roşiorii de

Vede–Balta Sărată şi Plopii Slăviteşti–Crângeni).
Utilajele de deszăpezire au acţionat în continuare non–stop,

pentru a menţine în circulaţie tronsoanele de drum în pericol de
blocare, pentru deblocarea sectoarelor închise şi pentru
supralărgirea părţii carosabile pe restul reţelei rutiere judeţene.

Exceptând tronsoanele închise, pe toate drumurile judeţene
se circulă îngreunat, în condiţii de iarnă.

B.P.

Inspectorii ITM, pe urmele
angajatorilor care nu respectă măsurile de
protecţie a angajaţilor pe vreme rea

Patru drumuri judeţene
din Teleorman au în
continuare blocaje

Secretarul de stat
în MAI, Raed Arafat a
solicitat serviciilor de
amb u lan ţă , I SU,
P o l i ţ i e i ş i
J a nd a r m er i e i s ă
anun ţe c azu r i l o r
sociale găsite în
stradă pentru a fi
preluate, astfel încât
oamenii străzii să
ajungă în azilurile de
noapte, pentru a fi
evitate situaţiile de deces din cauza hipotermiei.

"În privinţa gerului, rugămintea către toate serviciile de
ambulanţă, colegii de la ISU şi cer sprijinul colegilor de la Poliţie
şi Jandarmerie, este ca în toate cazurile sociale şi toate cazurile
găsite în stradă să anunţaţi să meargă să-i ia şi să-i ducă (n.r. pe
oamenii străzii) la azilele de noapte", a spus Arafat, joi, în
comandamentul de iarnă de la Palatul Victoria.

El a precizat că este vorba despre o procedură care s-a mai
practicat.

"Nu este nimic nou, dar va trebui activată toată procedura în
toate zonele în care avem temperaturi foarte scăzute până se
reglementează situaţia şi revenim la temperaturi suportabile", a
spus secretarul de stat.

Arafat a apreciat că această măsură trebuie luată pentru a fi
evitate situaţiile de deces din cauza hipotermiei.

Arafat solicită anunţarea
cazurilor sociale găsite în
stradă şi adăpostirea
oamenilor străzii în
azilurile de noapte

Care sunt primele criterii
pentru români la achiziţia

unui autoturism
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George ZAVERA

La Agenţia pentru Dezvoltare Regională
“Sud Muntenia”, judeţul Teleorman, în calitate
de membru asociat, va contribui cu o cotizaţie
ce va însuma în acest an 353.145 lei. O sumă
de 10.000 lei, sub formă de cotizaţie, va fi
achitată în acest an din partea judeţului nostru
către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară
“Situaţii de Urgenţă Sud Muntenia”. În ordinea
descrescândă a sumelor ce vor fi achitate sub
formă de cotizaţie se află şi cele ce vor fi virate
în conturile unor asociaţii organizate în judeţ, şi
la care Consiliul Judeţean Teleorman are
calitatea de asociat. Câte 4.000 de lei vor fi
viraţi în conturile fiecăreia din cele trei asociaţii
intercomunitare de pe Valea Oltului, respectiv
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară
“Beciu- Plopii Slăviteşti – Slobozia Mîndra”,
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară “Uda
Clocociov- Saelele – Lunca” şi Asociaţia de

Dezvoltare Intercomunitară “Segarcea Vale –
Liţa – Turnu Măgurele”.

P en t r u A s oc ia ţ i a de D e z v o l ta r e
Intercomunitară ”Managementul Deşeurilor
Teleorman”, cotizaţia ce va fi achitată în acest
an a fost stabilită la suma de 18.000 lei.

În cadrul aceleiaşi şedinţe, a fost aprobată şi
contribuţia judeţului Teleorman, prin Consiliul
Judeţean, la finanţarea Centrului rezidenţial
pentru persoane vârstnice dependente “Sfânta
Maria”, din comuna Talpa, suma ce va fi alocată
de la judeţ pentru asigurarea cheltuielilor de
personal fiind de 350.000 lei. De asemenea, a
fost aprobat cuantumul cheltuielilor de
funcţionare a centrelor de zi pentru protecţia
copilului la nivelul municipiilor, oraşelor şi
comunelor, precum şi cotele de finanţare a
acestora din bugetul Consiliului Judeţean.

În cel mai pur stil dâmboviţean, unii s-au trezit din somnul
raţiunii strigând ca din gură de şarpe că celebrul Cod Penal,
adoptat prin asumarea răspunderii de Boc şi promulgat de
Traian Băsescu, e o monstruozitate juridică, care-i leagă de
mâini pe procurorii care luptă împotriva corupţiei. Şi această
revelaţie vine să tulbure apele cu nici 48 de ore înainte de
intrarea în vigoare a Codului Penal şi a Codului de procedură
penală.

Traian Băsescu, care şi-a recunoscut public incompetenţa
în materie şi a dat de înţeles că i-a plătit degeaba pe consilierii
săi, care sunt „botă” în materie de „penal”, îl somează verbal
şi în scris pe Victor Ponta să modifice Codul de procedură
penală, mai precis articolul 140, prin Ordonanţă de Urgenţă.
Iar Codruţa Kovesi şi Lidia Stanciu, şefele DNA şi respectiv
Înalta Curte de Casaţie şi Justiţie, îi ţin isonul, în timp ce
ministrul Justiţiei şi Procurorul General tac mâlc.

Opinia publică, care în majoritate covârşitoare este
formată din cetăţeni simpli, fără studii juridice, e bulversată şi
nu înţelege de ce au trebuit să treacă 5 ani pentru ca cei care
jelesc pe umerii cavalerilor fără prihană de la DNA şi DIICOT
să observe că noul Cod de procedură penală îi lasă în pielea
goală, în viscolul corupţiei generalizate.

Au fost toţi neştiutori ca preşedintele sau incompetenţi ca
armata de consilieri prezidenţiali, transferată în bloc la PMP?

Chiar să nu fi observat nici unul dintre ei că articolul 140 nu
face altceva decât să ne alinieze la procedurile europene şi
să pună în concordanţă textul legii cu decizia 962/2009,
adoptată cam în acelaşi timp cu Codul Penal, care stipulează
clar că „interceptările telefonice nu se pot face decât în faza
de urmărire penală”.

Nimeni dintre „revoltaţi” nu vorbeşte despre faptul că
acelaşi articol 140 mai spune că se poate face urmărirea
faptei penale „in rem”. Adică numai cu privire la faptă, nu la
persoană. Iar în această fază se poate cere ascultarea
telefoanelor pentru ca procurorul să-şi facă o imagine cu
privire la natura infracţiunii şi la eventualii făptuitori. Atunci
când procurorii au ajuns la concluzia că se poate începe
urmărirea penală „în persoană”, ei pot cere judecătorilor
aprobarea pentru interceptarea telefoanelor celor despre
care cred că sunt implicaţi în săvârşirea infracţiunii. Numai că
trebuie să motiveze foarte temeinic cererea de interceptare,
angajându-se totodată să respecte procedura, adică să nu
facă publice stenogramele înainte de ajungerea dosarelor pe
masa judecătorilor, când procesul devine public. Ori tocmai
această prevedere nu-i convine lui Traian Băsescu şi armatei
sale de susţinători.

Înainte de a ajunge pe masa locatarului de la Cotroceni
pentru promulgare, Codul Penal a fost discutat şi
paradiscutat în diverse comitete şi comisii din care au făcut
parte cei mai mari penalişti ai ţării şi membri ai Academiei
Române, iar forma finală a primit şi binecuvântarea Uniunii
Europene.

Atunci de ce atâta zarvă? De ce au sărit ca arşi Traian
Băsescu, Codruţa Kovesi şi Lidia Stanciu?

Răspunsul îl putem afla privind cu atenţie la ceea ce s-a
întâmplat în săptămâna care tocmai se încheie. Miercuri,
Partidul Mişcarea Populară a obţinut certificatul de naştere,
eveniment urmat a doua zi de demisia Elenei Udrea din PDL,
care va fi urmată, în mod sigur, de alte dezertări, pentru ca
Mişcarea Populară să devină partid parlamentar, prin
coagularea unor grupuri parlamentare, atât la Senat, cât şi la
Camera Deputaţilor. Apoi nu este exclus să se încerce chiar
modificarea actualei structuri a Parlamentului, PDL riscând
să nu se mai numere printre principalele trei partide de pe
eşichierul politic românesc.

Se anunţă lupte pe viaţă şi pe moarte în interiorul dreptei,
dar şi încercări de dezechilibrare a majorităţii USL. Iar unul
din instrumentele decisive pentru a-i convinge pe
parlamentarii „mai slabi de înger” să joace după cum le cântă
Cotroceniul era dosarul de la DNAşi stenogramele.

Cum să renunţe Traian Băsescu la această armă mortală
tocmai când are mai mare nevoi de ea? Şi atunci încearcă să
întoarcă mortul de la groapă, ceea ce este imposibil nu numai
în practică. Dar cum România e ţara tuturor posibilităţilor, azi
vom şti dacă în secolul tehnologiilor înalte se mai întâmplă şi
minuni.

C.R.

Bugetul judeţului Teleorman a fost
aprobat, aşa că primele sume de bani

pleacă deja spre beneficiari

Se ascute lupta din
Consiliul Local Alexandria

(urmare din pagina 1)

C. DUMITRACHE

Deşi mandatul acestuia a
fost validat în şedinţa pe
comisii, în plen el a fost
inval idat de majori tatea
consilierilor prin abţinere de la
vot.

Cel care a propus
această variantă a fost
cons i l ie ru l soc ia l -
d e m o c r a t , F l o r e a
Voicilă. Pentru a fi
convingător, Voicilă le-a
spus co leg i lo r că
Laurenţiu Florea a
cochetat cu un alt partid
şi nu este convins dacă
la alegerile locale s-a
aflat pe lista PDL sau a
altei formaţiuni politice.

”Dânsul a participat
pe listele unui partid. La
APT. A cochetat o perioadă cu
UNPR. A scris şi în presă. Ştiu
că la alegerile PDL a fost ales
din nou ca vicepreşedinte la
PDL. Întreb dacă a fost pe
listele PDL pentru funcţia de
calitate de consilier local. Să
fie lămurită situaţia privitor la
dânsul”, s-a întrebat Voicilă.

În discuţie au intrat şi alţi
consilieri, dar singurul care a
fost de partea democrat-

liberalilor a fost Stelică Tălpigă
de la PP-DD. În discursul său,
Tălpigă i-a rugat frumos pe
c o n s i l i e r i s ă v a l i d e z e
reprezentantul PDL.

”Au o listă de consilieri

locali, următorul de pe listă
vine. Vă rog frumos, domnul
F l o r e a L a u r e n ţ i u e s t e
următorul pe acea listă. Atâta
timp cât au fost aleşi în
Alexandria trebuie validaţi”, a
fost îndemnul lui Tălpigă.

Cu toate acestea, în
momentul votului, 15 consilieri
s-au abţinut şi doar 3 au votat
pentru validarea lui Laurenţiu
Florea. Este vorba despre cei

doi democrat-liberali, dar şi
reprezentantul PPDD, Stelică
Tălpigă.

Î n a c e a s t ă s i t u a ţ i a
mandatul fostului director al
sportului teleormănean a fost

invalidat.
Această situaţia a

s t â r n i t m â n i a
reprezentanţilor PDL
care au părăsit sala.

Mai mult decât atât,
la mai puţin de 24 de
ore de la producerea
acestui eveniment,
aceştia au organizat şi
o conferinţă de presă în
care au spus că vor
ataca în contencios
administrativ această
ho tă râ re . E i sun t
h o t ă r â ţ i s ă f a c ă

plângere penală pentru abuz
în serviciu fiecărui consilier
care s-a abţinut de la vot.

Liderul democrat-liberalilor
alexăndreni, Florin Titirişcă a
ţinut să precizeze faptul că va
part ic ipa la următoarea
şedinţă de consiliu local, dar
se gândeşte la o formă de
protest.

Uite codul, nu e codul

Demisia deputatului Elena Udrea din PDL nu este singura
plecare care va crea o undă de şoc în politica românească.
Partidul care l-a propulsat pe Traian Băsescu în funcţia de
preşedinte al statului, în două mandate, se va 'rupe' sub
greutate altor cel puţin 15 demisii ale unor lideri importanţi.

Astfel, potrivit surselor contactate de Libertatea, lideri
precum prim vicepreşedintele Ioan Oltean, primarul
Braşovului George Scripcaru, Gheorghe Ştefan, Gheorghe
Falcă, Florin Popescu, Ciprian Rogojan (cunoscut în showbiz
drept Cici din trupa Sistem) se numără pe lista celor care
astăzi sau mâine îşi vor anunţa plecarea din partidul
democrat-liberal.

Cel mai probabil, toţi liderii se vor alătura Partidului
Mişcarea Populară, urmând-o astfel pe Elena Udrea.

Udrea ar putea
fi urmată de alţi 15
lideri din PDL

Elena Udrea a declarat joi că s-a înscris în
Partidul Mişcare Populară din dorinţa de a
revigora opoziţia la USL şi de a continua
proiectele începute de Traian Băsescu, în
condiţiile în care actuala conducere a PDL, prin
"anumiţi purtători de mesaje", a ales să lupte mai
mult cu ea decât cu PSD şi cu Uniunea Social
Liberală.

"Astăzi mă despart de un partid, dar rămân
într-o echipă. Mă despart de un partid în care de
opt ani de zile am avut succese în politică. Am
câştigat alegeri împreună, am dat cel mai bun
guvern al României de după 1989 împreună, am
câştigat Preşedinţia României împreună cu
Traian Băsescu, dar aleg după 10 ani de politică
să rămân într-o echipă. (...) Am ales să fiu
consecventă cu lupta mea de 10 ani în politică şi
să continui să cred că se poate, cu efortul
oamenilor politici de bună-credinţă, să trăim la un
moment dat într-o Românie mai bună.

Cu atât mai mult astăzi, când vedem o ţară ce
a încăput pe mâna USL-ului, o ţară în care un
partid-stat doreşte să controleze justiţia, un
partid-stat care încalcă toate reguli le
democratice (...). În România acestor zile este cu
atât mai mult nevoie de o forţă politică în stare să
se opună USL. (...)

Vocea Opoziţiei şi astăzi, ca întotdeauna, este
vocea lui Traian Băsescu. Eu cred că o forţă în

stare să se opună credibil USL-ului, care să facă
într-adevăr opoziţie, o forţă politică în stare să nu
pactizeze cu USL-ul este necesară. (...) Eu cred
că o astfel de forţă este Mişcarea Populară, este
un proiect politic curajos, de viitor", a afirmat
Udrea.

În opinia sa, astăzi "în PDL există un curent,
cel care conduce acest partid, care s-a dezis de
propria istorie de succes, de propria guvernare,
de lucrurile bune care s-au făcut în guvernarea
Boc (...) şi, mai grav, s-a dezis de Traian
Băsescu".

Ea a adăugat însă că tot în PDL există
"oameni care au muncit ca proiectele pe care
Traian Băsescu le-a avut pentru România să fie
puse în practică, oameni de bine, care şi astăzi îşi
doresc să continue toate aceste proiecte.

Elena Udrea speră ca împreună cu noii colegi
din PMP, "cu cei care sunt curajoşi şi pornesc
aproape de la zero un nou proiect politic", să
reuşească să facă opoziţie USL-ului. "Vom reuşi
să revigorăm Opoziţia în România. (...) Cred că
prin curaj, prin determinare, prin ceea ce avem de
făcut vom reuşi să şi câştigăm această bătălie pe
care o ducem în primul rând cu USL-ul", a spus
ea.

Udrea a precizat că s-a înscris în PMP ca
simplu membru.

Elena Udrea:

Mă despart de un partid, dar
rămân într-o echipă
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M.M.

Ţinând cont de acest aspect şi coroborat cu
consumul crescut de medicamente, este
evident faptul că Teleormanul este un judeţ
sărac şi bolnav. Aici speranţa în mai bine a
cetăţenilor a fost spulberată, ori de câte ori
investitorii care şi-au manifestat dorinţa de a-şi
înfige rădăcinile în pământ teleormănean, în
cele din urmă au fugit ca dracul de tămâie.

În aceste condiţii de sărăcie, nu ar trebui să
ne mire nici faptul că Teleormanul este cotat şi
un judeţ bolnav, aspect reflectat şi din consumul
de medicamente care a înregistrat o creştere
tot mai mare de la an la an.

La Casa de Asigurări de Sănătate
Teleorman, la capitolul medicamente cu şi fără
contribuţie personală s-au consumat
104.262,76 mii lei în anul 2013, faţă de
71.262,76 mii lei în anul 2012 ceea ce
reprezintă o creştere cu 46,73 la sută. Iar
pentru medicamentele pentru boli cronice
utilizate în programele medicale de sănătate s-
au consumat 23.793,15 mii lei în anul 2013 faţă

de 17.152,63 mii lei în anul 2012 ceea ce
reprezintă o creştere cu 38.73 la sută.

La tot acest consum, se mai adaugă şi
medicamentele pe care pacienţii şi le-au
procurat singuri, fără a mai consulta un medic
specialist, de teama aflării unor diagnostice
neştiute. Situaţie la care s-a recurs probabil tot
din cauza sărăciei.

Şi dacă nu suntem tendenţioşi, de pe urma
acestui aspect al sărăciei, unii întreprinzători au
ştiut să profite. Este vorba despre cei care au
înfiinţat aici farmacie după farmacie. Astfel
încât, în judeţul Teleorman funcţionează peste
85 puncte farmaceutice, cele mai multe dintre
ele având contracte cu Casa de Asigurări de
Sănătate.

Iar când te gândeşti că la nivel de municipiu
reşedinţă de judeţ, un singur punct farmaceutic
ajunge să comercializeze medicamente în
valoare de peste 15.000 lei pe zi, nu face
altceva decât să ne întărească premiza potrivit
căreiaTeleormanul este un judeţ bolnav.
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Nu ştiu cum stau lucrurile în alte oraşe, dar la Alexandria
bişniţarii de ocazie au pus ochii pe unele magazine de tip
second-hand care comercializează haine uzate ori
îmbrăcăminte supusă uzurii morale (care nu s-a vândut la
timp, iar locul din rafturi a fost ocupat de noile colecţii). Practic
aici ţintesc cei care se aşează la coadă pe mai multe rânduri,
încă de la orele 7.00 dimineaţa pentru a apuca să intre printre
primii în magazinele second-hand, în zilele rezervate
aprovizionării.

Mecanismul este unul destul de simplu. Lucrurile sunt
triate de bişniţari şi revândute sub pretextul că sunt de firmă
(acestea având şi eticheta originală). Iar atunci când sunt
întrebaţi de provenienţa lucrurilor, aceştia motivează faptul
că sunt aduse de vreo rudă, din Germania, şi uite aşa, prin
naivitatea clienţilor, vânzătorii ambulanţi îşi rotunjesc
veniturile. În acest caz, adaosurile depăşesc de cele mai
multe ori procentul de 100 la sută.

Aceleaşi persoane care îngroaşă rândurile în faţa
magazinele de tip second - hand încă de la primele ore ale
dimineţii, sunt întâlnite pe holurile instituţiilor deconcentrate,
(în specia cele din zona Peco), comercializând funcţionarilor
publici, chiar şi cu plata la salariu, diverse articole de
îmbrăcăminte, alese cu mare grijă de prin secod – handurile
dinAlexandria.

Dureros este faptul că aceştia din urmă, clienţii n-au nici
cea mai vagă idee cu privire la provenienţa hainelor, care pot
fi destul de periculoase atunci când este vorba de sănătatea
celor care le poartă.

Dar până la proba contrară, aceştia se vor lăuda cu un
lucru de firmă purtat cu eticheta la vedere.

M.M.

Teleormanul, un judeţ sărac şi
bolnav, în acelaşi timp

La Alexandria
Second-handurile, ţinta
bişniţarilor de ocazie

În cadrul şedinţei ordinare aferente lunii ianuarie 2013 a
Consiliului Judeţean Teleorman au fost luate în discuţie şi
aprobate preţurile medii ale produselor agricole obţinute în
acest an, la care arenda se exprimă în natură.Astfel, preţurile
medii aprobate de către consilierii judeţeni pentru recolta
obţinută la principalele culturi sunt: grâu de consum - 0,795
lei/kg, orz boabe consum – 0,680 lei/kg., floarea soarelui –
1,350 lei/kg, porumb –0,700 lei/kg. Respectivele preţuri au
fost propuse spre aprobare în baza documentaţiei tehnico-
economice de fundamentare a acestora întocmită, conform
legii, de către Direcţia pentru Agricultură a judeţului
Teleorman.

Aşa cum se precizează în documentaţia privind
fundamentarea preţurilor medii ale produselor agricole,
realizată de specialiştii Direcţiei Agricole, s-a ţinut seama de
cheltuielile ce se efectuează cu lucrările agricole aferente
fiecărei culturi şi de producţiile prognozate a se obţine în

2014. La cultura
de grâu pentru
consum s-a luat
î n c a l c u l o
producţie medie
e s t i m a t ă l a
3.850 kg. la
hectar, la orzul
pentru consum
– 3.500 kg./ha,
l a f l o a r e a
soarelui – 1.720
kg./ha, iar la
porumb boabe –
3.500 kg./ha.

În baza acestei hotărâri, care va fi transmisăAdministraţiei
Judeţene a Finanţelor Publice Teleorman, pentru a fi
comunicată unităţilor fiscale din subordine, se va face
impozitarea veniturilor obţinute de către proprietarii de
terenuri care şi-au arendat terenurile agricole şi pentru care
îşi primesc drepturile cuvenite în natură.

Preţurile medii aprobate pentru producţiile la principalele
culturi agricole la care arenda se exprimă în natură au fost
considerate de către unii dintre consilierii judeţeni a fi prea
mari, cu mult peste preţul de pe piaţa liberă unde proprietarii
îşi valorifică recoltele, aşa cum s-a întâmplat anul trecut.
Răspunsul a fost clar: există posibilitatea, aşa cum prevede şi
legea, şi cum s-a procedat şi în 2013, ca preţul mediu al
produselor agricole pentru care arenda se achită
proprietarilor de terenuri în natură să fie revizuit printr-o nouă
hotărâre de Consiliu Judeţean, ţinându-se cont de preţurile
reale de valorificare a recoltelor pe piaţa liberă.

În cadrul aceleaşi şedinţe a Consiliului Judeţean
Teleorman a fost aprobat şi preţul mediu pentru masa verde
obţinută de pe pajişti în 2014, acesta ridicându-se la 0,060 lei,
fiind calculat pentru o producţie de 20.000 kg. la hectar.

George ZAVERA

A fost aprobat
preţul mediu al
produselor agricole

pentru care plata arendei
se exprimă în natură

Pentru că nu există nicio
evaluare până în acest
moment în ceea ce priveşte
cazurile de accidente/deces
din cauza frigului în rândul
b o v i n e l o r , o v i n e l o r ş i
caprinelor, Daniel Constantin,
ministrulAgriculturii, a precizat
pentru Recolta.eu că nu există
niciun proiect de act normativ
pentru eventuale despăgubiri.

Marţi seară, preşedintele
Autorităţii Naţionale Sanitar
Veterinare şi pentru Siguranţa
A l i m e n t e l o r , V l a d i m i r
Mănăstireanu, declara pentru
Recolta.eu că în judeţul
Vâlcea, frigul a făcut victime şi
î n r â n d u l a n i m a l e l o r
domest ic e . A l te caz ur i
asemănătoare ar putea
apărea din nou, mai ales în
condiţiile în care în aceste zile
gerul a pus stăpânire pe
întreaga ţară.

"Nu (nu va exista nicio
despăgubire n.r.), pentru că nu
avem nicio evaluare. Nu ştim
în momentul acesta. Este

prematur să discutăm despre
aşa ceva. Nu ştiu dacă sunt
cazuri şi dacă sunt cazuri, cred
că sunt izolate. Sigur că de
fiecare dată vrem să vedem
partea goală a paharului. Eu
vreau să vad partea plină a
paharului pentru că exista.
Faptul că a nins, cred că este
un lucru foarte bun pentru
agricultură în general", a
declarat pentru Recolta.eu,

Daniel Constantin.
Într-o declaraţie telefonică,

şeful ANSVSA a precizat
pentru Recolta.eu că în ceea
ce priveşte strategia de
despăgub i r i , M in is te ru l
Agriculturii ar putea deţine
autoritatea. ANSVSA nu oferă
compensaţii decât în cazurile
de eradicare a salmonelozei,
leucozei, tuberculozei şi
anemiei infecţioase.

Deocamdată nu vor exista despăgubiri
pentru animalele afectate de frig

O măsură de spr i j in
anunţată pentru micii fermieri
este aşteptată de aceştia cu
nerăbdare, mai ales că suma
preconizată să se acorde este
una frumuşică: 15.000 de

euro. Agrointeligenţa a reuşit
să obţină de la secretarul de
stat Daniel Botănoiu o
clarificare privind modul în
care vor fi daţi banii.

Oficialul a declarat că,
pentru moment, măsurile
anunţate reprezintă propuneri

pe care România le-a făcut
pentru noul PNDR, dar sunt
speranţe mari ca aceastea să
fie aprobate integral la
Bruxelles. ”Măsura de sprijin
este foarte corectă, dar trebuie

să ţinem cont de un lucru.
Regulamentul de punere în
aplicare a Politicii Agricole
Comune se va aproba abia în
aprilie. Până atunci, există
propuneri pe care România le
are”, a expl icat Daniel
Botănoiu care este mersul

birocratic.
Măsura destinată fermelor

de subzistenţă are drept scop
spri j inirea producătorilor
foarte mici să intre pe piaţă.
”Noi dorim ca aceşti bani să se
dea fermelor mici ca ele să
depăşească anumite impasuri
pe care le întâmpină şi să
producă pentru piaţă. Banii se
vor da fără să existe acele
condiţionări cu avansuri,
cofinanţare. Banii vor fi
integral plătiţi acestor entităţi
într-o singură tranşă, sperăm
noi. Noi am făcut această
propunere, dar trebuie încă să
mai discutăm pentru că nici un
stat la nivel european nu are la
o ra ac tua lă Prog ramu l
Naţional de Dezvoltare Rurală
pus la punct. Din acest motiv,
momentan sunt propuneri pe
care le-am înaintat şi sperăm
că vom trece şi se vor pune în
aplicare”, a declarat Daniel
B o t ă n o i p e n t r u
Agrointeligenţa.

Procedurile de aplicare
pentru banii alocaţi conform
noului PNDR vor fi mult
simplificate.

Cei 15.000 de euro vor fi daţi
fermelor mici într-o singură tranşă
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S.C S.R.L.. MARA PROD COM
Loc. Alexandria - Teleorman

E-mail: maraflorica@yahoo.com

Tel./Fax: 0247 312 854
0247 314 575
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ORGANIZĂM:
NUNŢI, MESE FESTIVE, SIMPOZIOANE, RECEPŢII

CAZARE ÎN CAMERE DOUBLE
REZERVĂRI LA:

Mobil: ; 0723.148.613 Tel/Fax: 0247.312.8540721.391.471
Mail: maraflorica@yahoo.com

Îţi doreşti
o limuzină
pentru
nuntă sau
pentru o
aniversare?
Cu noi

acest lucru
va deveni
realitate!

www.motel-restaurant-mara.ro

Compania “Candras imobiliare” a finalizat la Alexandria, în zona de Nord a
oraşului, în cartierul de vile “Veterani”, un bloc pe şase nivele, respectiv parter,
patru etaje şi mansardă, cu 36 de apartamente 24 de apartamente sunt cu 2
camere, cu o suprafaţă utilă 75m.p., şi 12 apartamente cu 3 camere – suprafaţă
utilă 105m.p. ânzare 12 apartamente cu
2 camere şi 6 apartamente cu 3 camere. Blocul de locuinţe este învelit cu tablă şi
este izolat termic la exterior. Tâmplăria exterioară este din PVC cu cinci camere
de izolare termică, iar cea interioară din material lemnos. Băile şi bucătăriile
sunt foarte spaţioase. Fiecare apartament are centrală termică proprie racordată
la reţeaua de gaze, instalaţie de climatizare, telefonie fixă, internet, cablu.
Preţurile de vânzare sunt accesibile, compania Candras imobiliare sprijinind

potenţialii cumpărători să acceseze credite bancare.

.

Dintre acesteamai sunt disponibile la v

Cei interesaţi pot obţine relaţii detaliate
de la Dan Marin, administrator,

la telefon 07 .6 . ; 0788.014.40088 20 681



O zi

O altă zi

O noapte

O altă noapte

Oraşul

Mihail TĂNASE

Îmi ninge pe umeri,
tu mă poţi recunoaşte
din nămeţi constrâns de
cerul umed
scaunul cu rotile
este oprit din zbor
nu-i nimic
pământul doarme sub
atingerea zăpezii pustii…

Trăiesc doar o iarnă
printre nămeţi de orgolii politice
deocamdată văd doar
somaţiile băncilor
tu respiri resemnarea
prin ochi de geam
când ninge ca un vis

în ochii tăi de fum
adorm…

Copacul
înalţă alt cer
de iarnă mai
aproape de lună.

Aici
e spaţiu privat
unde mă simt treptat
noaptea de ieri
un lung metraj…

M-au rănit ninsorile
acest unghi prin care
alunecă scaunul cu rotile

ştii
spărtura aceia a nopţii
este cărarea neştiută
îngheţând stelele…

Să dormi
cât timp ninge
îţi povestesc despre
iarna durerii
oricum
va troieni.

Ninge într-una
undeva
este un oraş rece
în care timpul e
rană închisă…
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Ministerul Sănătăţii ar trebui să introducă anul acesta
pachetul de servicii medicale de bază, ocazie cu care
mulţi români vor prefera să contracteze o asigurare
privată de sănătate. O astfel de asigurare, cu costuri
estimate între 20 şi 200 de lei, va da posibilitatea
pacienţilor să aibă prioritate la tratamente şi să sară peste
listele de aşteptare care vor apărea în spitale şi policlinici.

În plus, bolnavii vor putea beneficia şi de tratamente
moderne în străinătate.

Serviciile medicale care nu vor mai fi asigurate de stat
din contribuţia pe care o plăteşte fiecare român vor fi
preluate de companiile private. Vor exista două tipuri de
asigurări: una complementară şi una suplimentară.

De când Ministerul Sănătăţii a anunţat apariţia
pachetului medical de bază, firmele de asigurări au făcut
deja calculele. Între 20 şi 40 de lei va costa lunar
asigurarea complementară şi de la 100 la 200 de lei - cea
suplimentară.

De exemplu, cu o asigurare privată, un bolnav de
cancer ar putea beneficia de tratamente mai noi, care nu
sunt decontate de stat, sau chiar de servicii medicale în
străinătate. De asemenea, companiile de asigurări vor
încheia contracte cu spitalele publice, astfel încât
pacienţii să aibă condiţii mai bune de tratament.Avantajul
cel mai mare ar fi acela că bolnavii cu asigurări private vor
sări peste listele de aşteptare care vor apărea din acest
an. Ministerul Sănătăţii va decide dacă aceste asigurări
private vor fi obligatorii sau facultative, a anunţat joi
Eugen Nicolăescu.

„Avem o şansă mai mare dacă o parte din aceste
asigurări private suplimentare, dacă vor fi cu atât mai mult
obligatorii, să aibă o parte de deductibilitate din impozitul
pe venit, să aibă şi o parte de deductibilitate şi din
impozitul pe profit, astfel încât să fie încurajaţi şi
angajatorii ca pentru proprii salariaţi să facă pachete
salariale mai atractive inclusiv cu asigurări private”, a
declarat ministrul Sănătăţii.

Asiguratorii estimează că, în lipsa unor facilităţi fiscale,
numărul românilor care îşi vor face o asigurare privată de
sănătate nu va depăşi 1 milion.

Constelaţia Lirei

P r e ş e d i n t e l e C a s e i
Naţionale de Asigurări de
Sănătate (CNAS), Cristian
Buşoi, le-a transmis medicilor de
familie să nu le mai ceară
pensionarilor cu venituri de până
în 700 de lei adeverinţă de la
A g e n ţ i a N a ţ i o n a l ă d e
Administrare Fiscală (ANAF) în
vederea eliberării reţetelor
compensate.

Declaraţiile lui Buşoi vin în
contextul în care medicii de
familie au anunţat că nu mai
eliberează reţete compensate
cu 90% pensionarilor cu venituri
sub 700 de lei, dacă aceştia nu
aduc adeverinţe de venit de la
ANAF. Motivul a fost că
Ministerul Finanţelor le-a
imputat medicilor de familie
sume semnificative pe ultimii trei
ani, deoarece unii pacienţi au
declarat că au venituri mici
p e n t r u o b ţ i n e r e a
medicamentelor compensate,
însă, în realitate, situaţia lor
fiscală depăşea plafonul impus
de lege.

Î n a c e s t c o n t e x t ,
preşedintele CNAS a precizat joi
că a transmis caselor judeţene

de sănătate că este suficientă
d e c l a r a ţ i a p e p r o p r i e
răspundere a pensionarului şi
copia după talonul de pensie.

"În ceea ce priveşte reţetele
0700, de compensare, am trimis
către toate casele judeţene din
ţară clarificarea foarte fermă că,
atât timp cât medicul de familie
are declaraţia pe proprie
răspundere şi copie după talonul
de pensii, se încadrează în litera
şi spiritul legii. Nu trebuie nicio
acţiune de a recupera sume de
la acel medic de familie. Prin
urmare, cât timp medicii de

familie au aceste argumente -
d e c l a r a ţ i a p e p r o p r i a
răspundere a pensionarului că
nu mai realizează şi alte venituri

în afară de pensii şi copie după
talonul de pensie -, nu este
nevoie, nu trebuie să aducă
niciun fel de adeverinţă de la
ANAF", a explicat Buşoi.

El a adăugat că a trimis
Ministerului Sănătăţii şi ANAF o
adresă pentru a promova o
hotărâre de guvern care să
clarifice această chestiune, act
normativ care în prezent se află
pe "circuitul de adoptare".

Cât costă o asigurare
privată de sănătate

Ministrul Sănătăţii,
Eugen Nicolăescu,
este de părere că
introducerea coplăţii
nu a produs efectul
estimat, fiind încasaţi
din toate spitalele, la
nivel naţional, doar 5,2
milioane de lei, plătiţi
d e p a c i e n ţ i , l a
externare.

"Cred că nu a produs efectul pe care l-am estimat. Vom
face şi celelalte analize. În acest moment, nu cred că a
produs efectul scontat, însă, după ce vom vedea dacă s-a
redus numărul de internări, vom lua o decizie", a arătat
demnitarul, joi, la o dezbatere privind asigurările de
sănătate.

Nicolăescu a precizat că analiza privind suma totală
din coplată, numărul zilelor de spitalizare şi cel al numărul
de pacienţi de la care au fost încasaţi banii va fi făcută în
următoarele două-trei zile.

"Vom analiza luând în calcul toate aspectele", a mai
spus ministrul Sănătăţii. Coplata la externare, introdusă la
1 aprilie 2013, este stabilită de fiecare spital în parte, la o
sumă între 5 şi 10 lei.

Ministrul Sănătăţii, Eugen Nicolăescu, spunea, în
aprilie 2013, că speră ca "această coplată modestă" să fie
înţeleasă în scopul descurajării internărilor fictive, care
consumă bani "fără niciun fel de raţiune medicală, ci
mercantilă".

Introducerea
coplăţii nu a produs
efectul estimat

Comisia Europeană vrea ca Programul de
încurajare a consumului de fructe în şcoli şi
Programul de distribuire a laptelui în şcoli să se
unească. Sub deviza 'Să mâncăm sănătos pentru
a ne simţi bine', acest nou program consolidat,
conceput după modelul 'de la
fermă la şcoală', va pune accent
pe măsurile educative menite să
îi sensibilizeze mai mult pe copii
în legătură cu obiceiurile
alimentare sănătoase, cu gama
de produse agricole disponibile,
precum şi cu aspectele privind
du r ab i l i t a tea , med iu l ş i
deşeurile alimentare.

“Îmi exprim speranţa că
această iniţiativă va constitui o
excelentă oportunitate de a
consolida legăturile dintre
comunitatea agricolă şi copii,
părinţi şi profesori, în special în
zonele urbane', a declarat joi
comisarul european pentru
agricultură şi dezvoltare rurală,
Dacian Cioloş, în conferinţa de
presă cotidiană a Comisiei
Europene.

Potrivit acestuia, creşterea obezităţii în ţările
europene, inclusiv în rândurile copiilor, este unul

dintre principalele motive care a condus la
menţinerea şi întărirea acestui program la nivel
european.

Deci propunem acum un singur program care
include şi legume, fructe şi lapte. Statele membre

vor avea şi o flexibilitate de a
muta până la 15 % din alocarea
bugetară de pe o schemă pe
alta în funcţie de necesităţi,
statele membre vor putea să
adauge la această schemă de
distribuţie a fructelor, legumelor
şi laptelui şi alte produse
sănătoase, în funcţie de nevoi şi
de specific şi totodată am
introdus şi posibilitatea de a
finanţa anumite măsuri de
educare a unei alimentaţii
sănătoase”, a detaliat comisarul
Dacian Cioloş.

Cu alte cuvinte şcolile vor
p u t e a f i n a n ţ a n u d o a r
distribuirea de fructe, legume
sau lapte gratuit, dar vor putea
finanţa şi anumite programe de
deplasări, de vizite la ferme sau

de grădinărit în şcoală sau alte tipuri de programe
pentru a învăţa copiii să mănânce sănătos şi să
ştie şi de unde vin aceste alimente sănătoase.

Pensionarii cu venituri
mici nu trebuie să ia adeverinţe de
la ANAF pentru compensate

Elevii români ar putea mânca la şcoală
mai multe produse de la ferme



Pescuitul ilegal reprezintă în continuare o problemă în
Marea Neagră, a declarat, joi, comisarul european pentru
Pescuit şi Afaceri Maritime, Maria Damanaki, care le-a
comunicat statelor riverane că regiunea duce lipsă de strategii,
idei noi şi investiţii.

"Situaţia mediului marin este departe de a fi ideală, şi spun
asta într-un mod delicat. Infrastructura de transport este încă
slabă, de exemplu nu putem traversa uşor Marea Neagră
pentru a putea avea turism pe coaste sau pentru a desfăşura
alte activităţi economice", a declarat Maria Damanaki, la
conferinţa "Dezvoltarea durabilă a economiei albastre a Mării

N e g r e .
Intensificarea
c o o p e r ă r i i
m a r i n e ş i
m a r i t i m e " ,
organizată la
Bucureşti de
MAE şi CE.

Comisarul
a mai adăugat
că o provocare
i m p o r t a n t ă
pentru statele
r i v e r a n e

rămâne "stoparea pescuitului ilegal". În acest sens, ea a făcut
apel la îmbunătăţirea stocurilor de peşte din Marea Neagră.
"Dacă vom continua în acest mod, nu va mai exista peşte în
Marea Neagră pentru copiii noştri", a avertizat comisarul grec.

"Cunoaştem problemele, cunoaştem dificultăţile, haideţi să
vedem ce putem face. Avem o viziune clară. După ani şi ani de
discuţii, consultaţii în Comisie, în Parlamentul European, în
Consiliu, avem o viziune clară, ştim unde vrem să ajungem, dar
trebuie să facem paşi concreţi, chiar dacă mici, pentru a ajunge
acolo", a subliniat Damanaki.
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Un poliţist opreşte o maşină condusă de o blondă
deoarecemergea pe o stradă cu sens unic, în contrasens:
- Ştiţi undemergeţi?
-Nu, dar trebuie să fie rău tare acolo! Toţi se întorc...

***
Instrucţie de câmp. Sergentul îl întreabă peBulă:
- Soldat, ce faci dacă în faţa ta vezi 500 de inamici?
- Îi împuşc cumitraliera, domnule sergent!
- Dar ce faci dacă vezi în dreapta 1.000 de inamici?
- Îi împuşc cumitraliera, domnule sergent!
- Dar de unde iei tu atâtea cartuşe, Bulă?
-Din locul din care aduceţi şi dumneavoastră inamicii …

***
- Chelner,mi-ai servit o găină bătrână.
- De unde ştiţi că era bătrână?
-După dinţi!
- Dar găina nu are dinţi!
- Ea nu, dar eu aveam!

Pastila de râs

Autorităţi le unui oraş
suedez au găsit o modalitate
de a asigura egalitatea de gen
inclusiv în cadrul acţiunilor de
deszăpezire, hotărând să
cureţe zăpada mai întâi de pe
trotuare şi de pe pistele de
biciclete şi apoi şoselele,
potrivit unui material publicat
pe site-ulAmbasadei Suediei.

" Î n i n i m a S u e d i e i ,
a u t o r i t ă ţ i l e l o c a le d in
K a r l s k o g a a u g ă s i t o
modalitate interesantă de
asigura egalitatea de gen
chiar şi prin activităţile pe care
l e î n t r e p r i n d . P r i n
reprioritizarea zonelor ce
urmează a fi deszăpezite,
primăria din Karlskoga a găsit
o modalitate de a asigura atât
egalitatea de tratament între
femei şi bărbaţi cât şi o serie
de beneficii economice", scrie
misiunea diplomatică, pornind
de la un articol din presa
suedeză.

"La fel ca în Bucureşti,
atunci când ninge puternic
primăria din Karlskoga avea
stabilită ordinea în care urma
a se face deszăpezirea. Iniţial
era eliberată şoseaua de
c en tu ră , apo i a r te r e le
principale din oraş şi abia la
urmă staţiile de autobuz,
trotuarele şi pistele de

biciclete", se arată în material.
În urma unui studiu s-a
constatat că drumurile care
erau deszăpezite mai întâi
erau "dominate de prezenţa
bărbaţ i lo r " . Tot atunci ,
primăria a observat că pentru
fiecare accident de maşină din
cauza zăpezii şi gheţii de pe
şosea, erau trei accidente cu
pietoni. Şi cum cele mai multe
femei sunt pietoni, merg cu
bicicleta sau cu mijloacele de
transport în comun, studiul a
arătat că ordinea în care se
făcea deszăpezirea avea un
efect negativ asupra egalităţii
de gen.

As t f e l , p r imă r i a d i n
Ka r l s k og a a dec i s s ă

regândească deszăpezirea
din perspectiva egalităţii de
gen. Deoarece este mai uşor
pentru un vehicul să treacă
peste un strat de zăpadă de 10
cm decât îi este unui pieton, s-
a decis ca trotuarele şi pistele
de biciclete să fie eliberate
înaintea şoselelor. Această
decizie nu a implicat costuri
s u p l i m e n t a r e ş i , p r i n
instituirea noului plan de
deszăpezire, autorităţile speră
să reducă costurile spitaliceşti
pentru accidentele cu pietoni
ce au loc în timpul iernii.

În prezent, Partidul Verzilor
din Suedia vrea să aplice
modelul şi la Stockholm,
eventual şi în restul ţării.

Vând apartament 2 camere, central (piaţă), str. Libertăţii, bl. T4, et. 3/8. Relaţii la telefon:
0760.609.446

Anunţuri
Vând apartament 2 camere semidecomandat, etaj ¾, strada Ion Creangă: bloc cărămidă,

placat interior + exterior, tâmplărie PVC inclusiv balcon, racordat gaze, centrală proprie (un an
vechime), uşă metalică la intrare, zonă liniştită.

Telefon: 0744.379.724; 0746.098.394

Direcţia Silvică Teleorman, cu sediul în Alexandria, str. Mihăiţă Filipescu nr. 3, organizează
concurs în data de 13.02.2014, pentru ocuparea unui post de inginer silvic, pentru Ocolul Silvic
Turnu Măgurele.

Detalii se pot obţine de la avizierul Direcţiei Silvice Teleorman.

Anunţ

Cum se curăţă zăpada într-un
oraş suedez

Rămăşiţele unui port şi a unei cazarme în
care stăteau trupele militare sau marinarii au
fost descoperite în apropiere de piramidele din
Giza. Potrivit oamenilor de ştiinţă aceste
construcţii erau utilizate pe vremea când au
fost ridicate piramidele, acum 4.500 de ani.

Arheologii au excavat un oraş din
apropierea piramidelor din Giza care datează
din timpul faraonului Menkaura, cel care a
construit cea de-a treia piramidă din Giza. De
asemenea, ei au
excavat şi un oraş din
a p r o p i e r e a u n u i
monument dedicat
reginei Khentkawes,
despre care se crede
că ar putea fi o fiică a
l u i M e n k a u r e .
C a z a r m a e s t e
aşezată în oraşul de
lângă piramide, în
timp ce noul bazin
descoperit, care se
pare că făcea parte
dintr-un port este
localizat în apropiere
d e o r a ş u l d i n
apropierea monumentului lui Khentkawes.

Mai multe descoperiri din oraşul localizat
aproape de monumentul lui Khentkawes
sugerează că Giza a fost un port înfloritor,
susţine arheologul Mark Lehner. De exemplu,
cercetătorii au descoperit un bazin aproape de
oraşul Khentkawes, la doar un kilometru de
canalul fluviului Rin.

Acest bazin ar putea fi „o extensie a unui
port sau a unei faleze”, a explicat Lehner în
cadrul unui simpozion organizat de Societatea
pentru Studierea Antichităţilor din Egipt. De
asemenea, Lehner a mai declarat că echipa lui
a mai descoperit la Giza şi resturi carbonizate
de pin, stejar, ienupăr şi cedru, arbori care
creşteau într-o parte din estul Mediteranei
numită Levant. Mai mult, ei au mai descoperit
aici şi mai bine de 50 de exemple de vase din

ceramică provenite
din Levant. Totodată,
specialistul a mai
explicat că la Giza a
găsit cantităţi mari de
granit provenit din
Assuan, localizat la
graniţa sudică în
Egioptul Antic, şi care
p a r e s ă f i f o s t
transportat pe Nil,
până în acest port.

Acolo unde este
un por t , sunt ş i
marinari. În oraş,
oamenii de ştiinţă au
descoperit dovezi

care au indicat că aici existau clădiri lungi
numite „galerii” în care stăteau trupele care
participau la cursele spre Levant şi care
probabil că păzeau persoanele importante
atunci când se aflau la Giza. Aceste galerii
aveau o înălţime de aproximativ 7 metri şi
fiecare set avea cel puţin 34 de metri lungime.

Arheologii au făcut descoperiri
neaşteptate în GizaProcesul prin care copiii devin obezi începe încă de la

grădiniţă, potrivit unei cercetări publicate, miercuri, în revista
americană New England Journal of Medicine, iar la vârsta de
14 ani, mai mult de jumătate dintre participanţii la studiu erau
obezi de cel puţin 5 ani, informeazăAFP.

Studiul a arătat că peste 12,4% dintre copiii americani de la
grădiniţa erau obezi şi 14,9 supraponderali, potrivit autorilor
care s-au bazat pe indicele de masă corporală infantilă stabilită
de Centrul Federal de Control şi Prevenire a Maladiilor (CDC).

Rata de obezitate a fost cu până la 20,8% mai mare în
rândul copiilor cu vârsta medie de 14,1 ani.

Incidenţa obezităţii a fost mai mare la 14 ani, în rândul
copiilor de culoare (17%), urmaţi de hispanici (14%). Rata
obezităţii a fost de doar 10% în rândul copiilor caucazieni şi cei
din alte rase.

Totodată, 20% dintre copiii care făceau parte din familii
foarte bogate au avut cea mai mică incidenţă a obezităţii la
grădiniţă comparativ cu cei din celelalte grupuri socio-
economice, potrivit studiului.

La toţi copiii cu vârstele între 5 şi 14 ani, incidenţa obezităţii
era mai ridicată (25,8%), decât în rândul copiilor care făceau
parte din familiile cele mai sărace din grup.

Copiii care au avut o greutate mai mare la naştere (peste
patru kilograme) şi au fost supraponderali la grădiniţă au
înregistrat cel mai mare risc de a deveni obezi înaintea de
vârsta de 14 ani, potrivit acestei cercetări.

Aproximativ 36% dintre copiii deveniţi obezi până la vârsta
de 14 ani au avut mai mult de patru kilograme la naştere.

Pescuitul ilegal, o problemă
în Marea Neagră

Obezitatea infantilă,
determinată de la o vârstă

foarte fragedă
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2003:

S-a născut Francesco Maria Veracini, compozitor
italian (d. 1768).

S-a născut Ion Luca
Caragiale, dramaturg, nuvelist,
pamfletar, poet, scriitor, director
de teatru, comentator politic şi
ziarist român. Este considerat a fi
cel mai mare dramaturg român (d.
1912).

S-a născut Ştefan
Luchian, pictor român (d. 1916).

S-a născut Lucian
Grigorescu, pictor român (d. 1965).

S-a născut Clark Gable,
actor american (d. 1960).

S-a născut George Stokes, matematician şi
fizician irlandez (d. 1819).

Intră în funcţiune prima instalaţie centralizată
feroviară din România, pe linia Bucureşti-Ploieşti.

Rusia adoptă calendarul gregorian.
S-a născut Constantin Popovici, sculptor român

(d. 1995).
Amurit N.D. Cocea, prozator, eseist, dramaturg şi

traducător român (n. 1880).
Primul satelit al Americii este lansat cu succes în

Cosmos.
Naveta americană "Columbia" se dezintegrează la

reintrarea în atmosferă, la altitudinea de 63 km. Naveta,
lansată la 12 aprilie 1981, se afla la a 28-a misiune. Şi-au
pierdut viaţa 7 astronauţi (6 americani şi unul israelian).
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07:30 Mo tenirea clandestin
08:30 Cioc nitoarea Woody 09:00
Via a dubl a lui Eddie McDowd 10:00
Beneficiar România 10:35 Garantat
100% 11:30 Tezaur folcloric 12:30
Esen e 13:00 Ora regelui 14:00
Telejurnal 14:35 37°C 15:25
ANDOnevralgicul de sâmb t 15:30
37°C 16:00 Rugby: Romania-
Portugalia 18:05 Exclusiv în România
18:50 Teleenciclopedia 19:45 Sport
20:00 Telejurnal 21:10 That's What I
Am 23:00 Profesioni tii... cu Eugenia
Vod 00:10 Paranoia 01:50 Esen e
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Sunteti tentat sa
amanat i o v iz i ta
programata pentru
azi, cu riscul sa
tensionati relatiile cu
partenerul de viata.
Se pare ca sunteti
indispus din cauza
unui esec in afaceri.

Sunteti preocupat
d e p r o b l e m e l e
financiare si neglijati
relatiile sentimentale.
Nu este exclus ca
par teneru l sa va
reproseze acest lucru.
Dupa-amiaza sunteti
invitat la o petrecere.

Nu sunteti prea
comunicativ si ar fi
b ine sa amana t i
intalnirile de afaceri.
Nu este momentul sa
luati decizii importante
i n d o m e n i u l
profesional, pentru ca
riscati sa fie gresite.

Aveti mari sanse de
r e u s i t a i n t o a t e
activitatile legate de
c a m i n . E s t e
r e c o m a n d a b i l s a
amanati deciziile in
afacer i . Pet rece t i
seara in fami l i e .
Incercati sa va relaxati!

C a p a c i t a t e a
creativa atinge cote
ridicate si ar fi bine sa o
f o l o s i t i p e n t r u
rezolvarea problemelor
profesionale si de
a f ac e r i . R e l a t i i l e
sent imenta le sunt
foarte bune.

In prima parte a
zilei sunteti cu capul in
nori. Fiti prudent si nu
va implicati in activitati
importante. Aveti grija
ce spuneti! Exista
riscul sa jigniti o
persoana mai in
varsta.

Aveti probleme pe
plan sentimental si
devenit i i rascibi l .
Pastrati-va calmul si
nu va grabit i sa
replicati! Sfaturile
prietenilor va pot fi
foarte utile, daca va
temperati orgoliul.

Survin evenimente
neasteptate care va
dau programul peste
cap. Partenerul de
viata este nemultumit
de schimbarea de
program. Cu calm si
intelegere, puteti
evita un conflict.

D i n c a u z a
dificultatilor financiare,
sun te t i ten ta t sa
renuntati la o calatorie.
Este o decizie delicata,
pentru ca indispuneti
partenerul de viata. Nu
uitati ca vorba dulce
mult aduce!

Sunteti indispus
din cauza unei decizii
luata de partenerul de
afaceri. Pastrati-va
calmul, daca nu vreti
sa complicati situatia!
Va sfatuim sa va
d e t a s a t i d e
problemele cotidiene.

A t i fa cu t mar i
eforturi pentru a gasi
noi surse de venituri,
iar acum va simtiti
epuizat. In curand, un
prieten va va propune
o colaborare. Nu sunt
r e c o m a n d a t e
speculatiile.

Aveti tendinta sa
neglijati problemele
importante. Nu este
momentul sa incepeti
noi activitati, pentru
ca riscati sa luati
decizii gresite. Nu
refuzati ajutorul oferit
de un prieten!

Semnificaţii istorice pentru

07:00 tirile Pro Tv 10:00
Uria ul meu 12:00 Gossip Girl:
Intrigi la New York 13:00 tirile
Pro Tv 13:05 Masterchef 15:00
Superman IV : Lupta pentru
pace 17:00 Barba ii în negru
19:00 tirile Pro Tv 20:30 Arm
mortal 3 22:45 O crim perfect
00:45 Arm mortal 3 02:45 O
crim perfect 04:30 România,
te iubesc! 05:30 Promotor 06:00
Gossip Girl: Intrigi la New York

Ş
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Ş
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ă
ă ă ă

ă ă
ă ă

09:00 Knight Rider 11:00
Ultimul r zboinic al aerului 13:00
Observator 14:00 Mireas pentru
fiul meu 16:00 Observator 17:00
Mireas pentru fiul meu 19:00
Observator 19:45 FamiliaDA
20:30 Doi fra i 22:30 Amor la
Roma 00:30 Omul Intunericului III
02:15 Str ini printre noi 03:00
O b s e r v a t o r 0 3 : 4 5 O m u l
Intunericului III 05:30 America's
Funniest Home Videos 06:00
Observator

ă
ă

ă

ă

ţ

08:30 Campionul 09:45 Pastila
de râs 10:15 Jum tatea mea tie
12:30 tirile Kanal D 13:30
WOWBiz 16:00 D-Paparazzi
16:45 Moartea lui Joe Indianul
18:45 tirea zilei 19:00 tirile
Kanal D 19:45 Asta-i România!
21:00 Cât dureaz o c snicie
23:00 Moartea lui Joe Indianul
00:45 tirile Kanal D 01:45 Pe
banii p rin ilor 03:00 WOWBiz
05:00 Pastila de râs 05:30
Campionul 06:30 Neveste de pilo i
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07:00 Cu lumea-n cap 08:00
Schimb de mame 09:30 Secrete
de stil 10:30 Sport, diet i o
vedet 11:00 Kiss Cinema 11:30
Iubire la vitez maxim 12:30
Sistemul nervos 13:30 Cirea a de
pe tort 14:30 Eurobox 15:00 i eu
m-am n scut în România 16:15
Iubiri secrete 18:00 Focus 18
19:00 Focus Sport 19:30 Cirea a
de pe tort 20:30Alvin i veveri ele 2
22:30 Dup fapt i r splat 23:30
Mediumul 01:30 Iubiri secrete
03:00 Focus 04:30 Kiss Cinema
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08:00 Acas în buc t rie 08:45
Români de succes 09:30 La Maru
10:30 Cum am cunoscut-o pe
mama voastr 11:30 Români de
succes 11:45 Earl 12:45 Unitatea
13:45 Descoper România 14:15
Acas în buc t rie 15:15 Earl 16:15
Unitatea 17:15 R zboiul troian
19:00 Cum am cunoscut-o pe
mama voastr 20:00 Edward Mâini-
de-foarfece 22:00 Guvernanta
00:15 Cititorii de oase 01:15 Norii
negri 02:00 Edward Mâini-de-
foarfece 03:45 Cititorii de oase
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07:00 tirile B1 08:00
tirile B1 09:00 tirile B1

10:00 Weekend B1 12:00
tirile B1 13:00 360° 15:00
tirile B1 16:00 Pasul

Fortunei 17:00 tirile B1
18:00 Agrikultura 20:00

tirile B1 21:00 Talk B1
23:00 360° 00:00 tirile B1
01:00 Capital TV
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07:30 Suflet de gheata 08:30
Pove t i r i adev rate 09:45
Diamantul nop ii 11:00 Cununa de
lacrimi 12:00 Santa Diabla 13:30
Triumful dragostei 15:30 Suflet de
gheata 16:30 Pove tiri adev rate
17:30 Diamantul nop ii 18:30
Cununa de lacrimi 19:30 Santa
Diabla 20:30 Furtuna din adâncuri
22:30 I i ordon s m iube ti!
00:30 Pove tiri adev rate 01:30
Furtuna din adâncuri 03:00 I i
ordon s m iube ti! 04:30
Pove tiri adev rate
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tine acasă. Decupează talonul de abonament din ziar, achită

CB0245036735460001, deschis la Banca Comerciala Română suma
aferentă şi expediază talonul de abonament + copia
chitanţei de plată pe adresa cotidianului MARA: Alexandria, Str. Libertăţii, nr. 271, Bl.
L4 sau pe fax. 0347/ ţi veni direct la sediul cotidianului şi de luna
următoare uşă.

i

în contul
RO52RN

lunilor de abonament alese

80.44.48 sau po
ziarul MARAvine la tine la

Cotidianul MARA vine la tine acasă

Talon de abonament

Vârsta ___ __ Profesia ____ _

CUI _____ __ Cont ___ ____ Banca ____ _____
Vei primi abonamentul la adresa

Persoana fizică: Numele _______________ Prenumele ________________
_ _____________________________________

Persoană juridică: Nume firmă ___________________________________
Domeniul de activitate __________________________________________

______ ___________ _______
:

Str. _______________ nr ______ Bl. ______ Sc. ______ Et. _____Ap. _____
Localitatea ________________ Cod poştal ____________ Judeţul _______
Tel _______________Fax _____________E-mail______________________
Doresc să achiziţionez un abonament la cotidianul MARAîncepând cu luna
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Actualitatea într-un zâmbet
Românii au inventat

oina, dar tot ei au îngropat-
o. Deşi oina este sportul
nostru naţional, în timpul
anului foarte rar spre deloc
auzim câte o ştire la
televizor despre această
disciplină. Despre discutat
la o cafea cu prietenii pe
marginea acestui sport nici
nu mai încape vorba.

Cu toate acestea, mai
sunt încă localităţi în care
există cluburi sportive de
oină. În momentul de faţă,
în ţară sunt 40 de cluburi,
iar judeţul Teleorman se
mândreşte cu 3 dintre ele:
CS Atletico Alexandria, CS
Juventul Olteni şi CS Viaţă
Nouă Olteni.

Până în urmă cu mai
mulţi ani, judeţul nostru a
avut o adevărată tradiţie în
practicarea acestui sport.
Dovadă este câştigarea
campionatului naţional de
juniori în anul 1977 de
c ă t r e A u t o m a t i c a
Alexandria. O altă echipă
cu tradiţie a judeţului
Teleorman a fost şi Avîntul
Băduleasa. Echipa a
câştigat Spartachiada
(competiţie sportivă de
amploare care cuprindea
mai multe sporturi şi care
se desfăşura în mai multe
etape eliminatorii) de vară
în anul 1958.

Declinul oinei a început
după Pr imul Război
Mondial, atunci când
fascinaţia fotbalului, a
boxului, a curselor de cai
sau de automobile a pus în
umbră oina.

Mai mulţi învăţaţi ai
per ioadei respect ive,

printre care Demostene
B o t e z s a u M i h a i l
Sadoveanu au încercat din
răsputeri ”revigorarea”
oinei, dar interesul elevilor
pentru un sport care nu
atrăgea atenţia publicului
şi nici nu permitea urcarea
pe scara socială a scăzut
rapid.

Miha i l Sadoveanu
vedea în decăderea oinei
v i c t o r i a s p o r t u r i l o r
practicate pentru câştig şi
deliciul spectatorilor.

Campionatele şcolare

e r a u o r ga n i z a t e c u
d i f i c u l t a t e , i a r
d e m o n s t r a ţ i i l e d e
popularizare organizate în
pauzele meciurilor de
fotbal au dispărut treptat.
Nici Federaţia Română de
Oină, fondată în 1932, nu a
fost lipsită de probleme, în
1937 ea trebuind să
fuzioneze cu cea de
gimnas t ică pent ru a
supravieţui.

O revenire a sportului
nostru naţional a fost după
cel de-Al Doilea Război

Mondial. La 29 iunie 1949,
conducerea Partidului
Muncitoresc Român a
adoptat o decizie în
favoarea reintroducerii
oinei. Mai târziu, în cadrul
„ D a c i a d e i “ , au f o s t
organizate întreceri de
oină. Dar nici deciziile
luate de autor i tă ţ i l e
comuniste nu au salvat
sportul naţional românesc
de la uitare.

Aspecte specifice ale
acestui sport au fost
”furate” de mai multe ţări şi

transformate în noi sporturi
cu priză la publicul larg. În
America oina poartă
numele de „baseball” şi
este unul dintre cele mai
populare sporturi de peste
ocean. În Franţa se
numeşte „ paume”, în
Finlanda „palsepool”, iar
germanii i-au dat numele
de „schlagball”.

Este trist ca o naţiune
să nu-ş i p romoveze
sportul naţional.

C. DUMITRACHE

Din bucata mea de pâine, am hrănit numai un câine!

- Păzea, mă, că vine plugul!
- Lasă, că aduce belşugul!

Pasionaţii teleormăneni
ai fotbalului în sală au
motive de bucurie. În acest
weekend vor avea parte de
6 par t i de de fu t s a l

p rog r amate în Sa la
Sporturilor din Alexandria
în cadrul Campionatul
Judeţean de fotbal în sală.

Dacă în urmă cu o
săptămână zăpada a creat

unele probleme, în sensul
că din cauza drumurilor
înzăpezite, una dintre
ech ipe le înscr ise în
competiţie nu a putut face

deplasarea la Alexandria
pentru a juca cele două
meciuri programate, în
acest sfârşit de săptămână
toate cele 6 echipe
înscrise în competiţie sunt

pregătite să intre pe teren.
După primele două

etape, pe primul loc s-a
instalat confortabil CS
Vârtoape. Echipa a reuşit
să se impună în ambele
partide, motiv pentru care
a acumulat maximum de
puncte.

Poziţ ia secundă a
c l a s a m e n t u l u i e s t e
o c u p a t ă d e U n i r e a
Ţigăneşti. Cele 6 echipe
înscrise la ediţia din acest
an sunt Universitatea
A l e x a n d r i a , U n i r e a
Ţigănesti, Viaţă Nouă
Olteni, Atletic Orbeasca,
CS Vârtoape şi Uda
Clocociov.

Turneul se dispută în
sistem campionat, fiecare
cu fiecare. La ediţia
precedentă s-au înscris 12
echipe, iar campioană
j u d e ţ e a n ă a f o s t
UniversitateaAlexandria.

C. DUMITRACHE

Teleormănenii încearcă să
”resusciteze” sportul naţional: OINA

Weekend plin de fotbal în sală

Atl.Orbeasca – Univer.Alexandria 5 – 2
U. Ţigăneşti – Viaţă Nouă Olteni 8 – 4
Atletic Orbeasca – CS Vârtoape 6 – 8

Univer.Alexandria – U. Ţigăneşti 6 – 6
CS Vârtoape – Viaţă Nouă Olteni 7-4

Udinese Uda Clocociov – CS Vârtoape – ora 13,00
Viaţă Nouă Olteni – UniversitateaAlexandria – ora 13,50
Unirea Ţigăneşti – Udinese Uda Clocociov – ora 14,40
CS Vârtoape – UniversitateaAlexandria – ora 15,30
Atletic Orbeasca – Unirea Ţigăneşti – ora 16,20
Udinese Uda Clocociov – Viaţă Nouă Olteni – ora 17,10

Rezultatele primelor două etape:

Programul meciurilor de duminică, 2 februarie

- Ce aţi fi fost voi, dacă n-aş fi fost eu?

“ ”Să trăiască Zerezeanul, să-ne-adune şi la anu!


